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6 juli 2023, 14.00 uur 

Plaats: Wijkcentrum De Deel 

1. Opening door de voorzitter 

 

De voorzitter heet de aanwezige leden 

welkom en is blij met de grote opkomst. Hij 

memoreert dat de na de menings-

vormende ALV van 25 april 2023 deze ALV 

vooral een besluitvormend karakter heeft. 

De inhoud van enkele ingekomen berichten 

zullen tijdens de behandeling van de 

beslispunten aan de orde komen. 

2. Vaststelling van de agenda 

Er zijn geen op- of aanmerkingen. 

3. Aan-en afmeldingen 

Er is 1 afmelding ontvangen. 

4. Verslag ALV van 26 januari 

Het verslag wordt zonder op- of 

aanmerkingen vastgesteld. 

5. Afscheid Hannie Schuurkes als 

bestuurslid. 

Na drie periodes neemt Hanny Schuurkes 

afscheid als bestuurslid van de KBO. Het 

portret zoals Ben Loonen heel mooi in de 

laatste Nieuwsbrief heeft opgemaakt hoefde 

voor Hanny niet, maar “het moest”.  

De voorzitter staat uitgebreid stil bij haar 

afscheid. Hij spreekt zijn grote waardering 

uit hoe Hanny haar rol als bestuurslid 

invulde. Lekker tussen de mensen, een 

luisterend oor, proberen iets voor hen te 

betekenen.  

Gelukkig blijft er nog een lijntje met het 

bestuur. 

 

 

Met een bon, een 

boeket bloemen en 

een warm applaus 

nemen we 

afscheid. Hanny 

blijft de busreizen 

organiseren alsook 

het ‘lief-en-leed-

potje’ beheren. 

6. Benoeming Astrid van Grondelle als 

bestuurslid. 

Er zijn geen tegenkandidaten en niemand 

wenst schriftelijke stemming. 

 

Unaniem wordt 

Astrid benoemd 

als bestuurslid.  

 

Zij gaat de 

portefeuille 

ontspanning voor 

haar rekening 

nemen. 

7. Vaststelling missie en strategie 

De voorzitter deelt vooraf mede dat het 

bestuur, aangevuld met enkele werkgroep-

leden en Kees Schepens, oud directeur van 

een communicatiebureau onder leiding van 

Maartje Bertens van communicatiebureau 

Moor een brainstormsessie heeft gehouden 

over de diverse vormen van communicatie, 

zoals nieuwe naam, logo en nieuwe 

website.  

In de toelichting bij de beslispunten komen 

de uitkomsten aan bod. 

 

7.1 Samen 

De leden stemmen unaniem in met de 

beleidslijn, dat de senior in ons beleid 

centraal staat en dat we samen met andere 

organisaties ons voortdurend afvragen op 

welke wijze, door wie en in welke 

samenstelling dat het best kan worden 

gerealiseerd. 

 

7.2 Van zelfredzaam naar samen 

redzaam 

De leden stemmen unaniem in dat 

Samenredzaamheid de basis vormt voor 

ons beleid. Dat we niet alleen vóór senioren 

organiseren, maar dat verschillende 

groepen senioren actief worden benaderd 

om zich in te zetten voor anderen. 

7.3 Goed oud worden  

De leden stemmen in dat goed oud worden 

ons streven is en dat we daartoe inzetten 

op vitaliteit, ontwikkeling, ontmoeting en 

het bouwen van goede sociale netwerken. 



 

7.4 Dé oudere bestaat niet 

We besluiten dat we - op termijn - veel 

bewuster onderscheiden naar 

leeftijd/opleidingsniveau/mannen en 

onderzoeken, wat ons voor die categorieën 

interessant zou kunnen maken. 

7.5 In Goirle 

De leden stemmen unaniem in dat we onze 

activiteiten richten op Goirle. 

7.6 Een open vereniging: nieuwe naam 

De leden stemmen unaniem in de naam 

Senioren Goirle. 

Na uitgebreide discussie over de 

ondertiteling en het begrip ouder, waarbij 

veel facetten aan bod komen gaan alle 

leden akkoord met het voorstel van Aleydis 

Overmeer: de ondertiteling wordt:  

Samen goed oud worden. 

Het zal ook consequent in alle 

uitingsvormen gebruikt worden. 

 

7.7 Een open vereniging: ook intern 

Het voorstel: 

In te stemmen met de beleidslijn, dat we 

ook intern een open vereniging zijn en het 

bestuur op te dragen, om in overleg met 

alle betrokkenen, ruim voor de start van 

het nieuwe jaar 2024, in overleg te gaan 

over de concretisering daarvan, leidt tot 

veel discussie en vragen over statuten en 

aanpassing daarvan. Voorzitter legt uit dat 

na overleg met KBO Brabant en advies van 

de notaris besloten is om met een partiële 

wijziging de nieuwe naam te wijzigen in 

onze statuten. Aanpassing van de statuten 

en huishoudelijke reglement zal op termijn 

gebeuren. 

De vergadering besluit akkoord te gaan met 

deze uitleg en het voorstel. 

 

Op het verzoek van Frans van Dongen om 

geïnteresseerden voor specifieke 

activiteiten zoals kennis- en kunstkring 

apart te informeren legt de voorzitter uit 

dat het bestuur daar niet voor kiest. Alle 

leden worden gelijktijdig geïnformeerd via 

Nieuwsbrief, e-mail via Leaweb of website 

en hebben zo gelijke kansen als het bijv. 

gaat om gelimiteerde zaalbezetting. 

Uiteindelijk wordt besloten dit onderwerp 

opnieuw in het bestuur te behandelen en 

daar laten op terug te komen. 

7.8 Een open vereniging: lidmaatschap 

voor iedereen 

Er ontstaat discussie omdat het statutair 

niet helemaal juist zou zijn. 

Met 5 stemmen tegen besluiten de leden 

dat het lidmaatschap van de vereniging 

mogelijk is voor iedereen, die daar om 

allerlei verschillende redenen belangstelling 

voor heeft. 

 

7.9 Senioren trefpunt 

De leden stemmen unaniem in dat het 

bestuur de plannen voor een eigen 

seniorenhome verder ontwikkelt en 

daarvoor €15.000 vrij maakt uit de 

Algemene Reserve. 

8. Vaststelling Organogram en 

taakomschrijvingen bestuursleden 

Op voorstel van Maurice van der Stee 

besluit de vergadering om aan het 

voorgestelde organisatieschema ook de ALV 

en de externe partners toe te voegen en 

om vooral de nadruk te leggen op de twee 

hoofdtaken: Belangenbehartiging en 

activiteiten.  

Het voorstel van het bestuur om 

bestuursleden te benoemen in een 

bepaalde functie wordt onderschreven, 

maar dat hoeft niet in een 

organisatieschema.  

Dan hoef je ook niet steeds het officiële 

document aan te passen en ben je 

flexibeler. 

 

 

 



9. Vaststelling herziene begroting 2023 

 

Er ontstaat een flinke discussie over het 

voorstel om het verwachte tekort van 

€5.000 ten laste van de Algemene Reserve 

te brengen en aan de lopende begroting 

een bedrag van €5.000 uit de Algemene 

Reserve toe te voegen voor communicatie. 

 

Uiteindelijk wordt met ruime meerderheid 

het gewijzigde voorstel aangenomen: 

- €5000 ten laste van de Algemene 

Reserve brengen i.v.m. onvoorziene 

kosten 

- aan de lopende begroting een bedrag 

van €5.000 uit de Algemene Reserve 

toe te brengen voor communicatie 

 

10. Vaststelling bestemming algemene 

reserves 

De leden stemmen in met onderstaande 

onttrekkingen aan de Algemene Reserve. 

Onttrekkingen: 

Opzetten Senioren Trefpunt  € 15.000 

Geleidelijk inlopen 

kostendekkende activiteiten 

€ 10.000 

Verbeteren communicatie, 

website, boekhoudpakket 

€   5.000 

Aanvulling tekort 2023 €   5.000 

Structurele reservering 

communicatie t/m 2027  

€ 14.000 

Totaal geplande 

onttrekkingen  

€ 49.000 

Verwachte stand Algemene 

Reserve 

€ 14.743 

 

 

 

 

 

 

 

11. Voorstel solidariteitsbijdrage 

 

De leden stemmen in met een 

solidariteitsbijdrage boven op de geldende 

contributie. 

12. Rondvraag 

 

Antoon van den Dungen: Heeft KBO 

ingeschreven voor de Rabobank clubactie? 

Antwoord: Ja 

Hannie van de Wal spreekt haar 

teleurstelling uit dat het bestuur geen 

aandacht heeft gehad voor de meerdaagse 

reis. 

De voorzitter biedt zijn excuses aan en 

belooft beterschap. 

 

Aleydis Overmeer bedankt het bestuur voor 

het vele werk dat verzet is en wenst haar 

alle succes voor de toekomst. 

 

13. Sluiting De voorzitter bedankt iedereen 

voor de aanwezigheid en inbreng en sluit de 

vergadering. 


